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כבר במהלך לימודי הכלכלה הבין 
קובי לוי שעולם המשפט מרתק 
אותו מאוד. הוא השלים לימודי 
תואר ראשון בכלכלה ותארים 
ראשון ושני במשפטים באונ' 

חיפה, .

"לדעתי, דרך ההגעה שלי לעולם עריכת 
הדין הוא המסר: כל אדם פשוט צריך 
לעשות את מה שהוא אוהב, בתקופת 
הזמן הנכונה לו", אומר עורך דין קובי לוי 
כשאנו מתיישבים לראיון עימו. "זה יכול 
להיות במקום כזה או אחר, אבל לכל אחד 
אמורה להיות אותו האידיאל וזה לעסוק 

בעשייה שתמלא אותך ותספק אותך". 

עו"ד קובי לוי יודע על מה הוא מדבר. 
קצין המשטרה הוותיק שעשה חיל במגוון 
תפקידים במערכת אכיפת החוק לא 
ויתר לעצמו מעולם. כבר במהלך לימודי 
התואר הראשון שלו בכלכלה, מצא את 

עצמו נמשך לעולם המשפט. לאחר שסיים 
את הלימודים, נרשם לתואר ראשון ושני 
במשפטים ולמד לשלב בין העולמות. "די 
במקרה הגעתי להתמחות בפרקליטות 
הפלילית של מחוז חיפה ושם נחשפתי 
לעולם הפלילי", הוא נזכר. המאמן שלי היה 
עמית אייסמן, פרקליט המדינה היום, אשר 
היווה מודל שיצק בי את הבסיס והיסודות 
המשפטיים הנכונים. נשאבתי לעבודה 
ולעשייה ברמה כזו שפשוט עברתי לשירות 
במשטרה. התמחיתי בפשיעה הכלכלית 
והקמתי בשנת 2012 את היחידה לרישוי 

עסקים ופשיעה כלכלית". 
לרזומה של עורך הדין המצליח אפשר 
לזקוף מספר תפקידים מעניינים ומרתקים 
במשטרת ישראל: תובע פלילי בכיר בזבולון, 
קצין חקירות בתחנות המחוז הצפוני כמו 
נצרת ועפולה ועוד. אך כנראה שהתפקיד 
הבכיר ביותר שלו הוא תובע מחוזי במחוז 
צפון במחלקת רישוי עסקים. "ייסדתי את 
המחלקה הזו באותן שנים ויצקתי לשם את 

העקרונות שלי", מספר לוי. 

לאחר למעלה מעשור בתפקידים השונים 
במדים הכחולים, עזב לוי את המשטרה 
ופתחת משרד עורכי דין פרטי יחד קרן, 
אישתו, עורכת דין לדיני משפחה אשר 
מנהלת את המחלקה במשרד ביד רמה. 

האם יש קשר בין התחומים?
"בהחלט. השילוב בין דיני משפחה והדין 
הפלילי הוא כמעט בלתי נמנע אחד 
מהשני", מסביר קובי. "כשאתה פועל בשתי 
החזיתות הללו אתה מספק מעטפת הגנה 
ללקוח. זה אומר שכל לקוח שמגיע אלינו 
מקבל את כל המענה תחת קורת גג אחת, 
דבר שנדרש לא אחת בתלונת שווא רבות 
ושיקולים טקטיים פסולים של עורכי דין 

רבים בתחום הזה. 
"בסופו של דבר, קרן ואני משלימים אחד 
את השני בעשייה שלנו. כשאני נמצא 
בדיונים קרן עסוקה בכתיבה המשפטית 
ולהפך. "אנחנו יושבים בבוקר, אחרי הפיזור 
של הילדים, על התיקים שיש לנו לטפל. 
ורואים מה אפשר לקדם בכל שלב לכל 

תיק ומשם מתחילים לנוע".
נקודה נוספת שאפשר לזקוף לזכותו של לוי 

היא ההיכרות המעמיקה שלו עם המשטרה,  
"במסגרת תפקידי כעורך דין, תובע וקצין 
משטרה שבא מהמשטרה, אני מכיר את 
צורת החשיבה שלהם, את נהלי העבודה 
והשיקולים השונים שאת חלקם אני כתבתי 
בעצמי", "וזה בהחלט יוצר 'יתרון' עבור 

לקוח שמיוצג אצלי". 

כשלוי מספר על אותו 'יתרון' שהוא יוצר 
עבור הלקוחות שלו, הוא נזכר במקרה 
שאירע לא מזמן. הוזעקנו לטפל בתיק 
מעצר נגד בחור שהוגשה נגדו תלונה על 
תקיפה מצד אשתו", נזכר לוי. "עזבתי הכל 
ורצתי במהירות לתחנת המשטרה בזבולון 
כדי להבין מה קורה. במקביל, קרן שוחחה 
עם המשפחה וקיבלה רקע מקיף יותר 
על הסיפור. באותם רגעים הבנו שהאישה 
תכננה את הכל מראש והצגנו לכל הטענות 
שלנו ראיות מכריעות לטובתו של אותו בחור 
שהרגיש באותו רגע שהשמיים נופלים 
עליו. ביקשנו מקצין המשטרה להמתין עם 
החלטת המעצר ולבצע שימוע מסודר טרם 
החלטת המעצר, שימוע שבסופו הוחלט על 
שחרורו של הלקוח. לא הסתפקנו בזאת 
ערערנו לבית משפט השלום ולאחר מכן 
למחוזי עד ביטול כלל תנאי ההרחקה כנגדו. 
ההחלטות הללו הן ששימשו אותנו בהליך 
המשפחה ופגעו רבות במהימנות האישה.  
"בסופו של דבר", אומר קובי בחיוך. "זה 
הרבה מעבר למקום עבודה. אתה יודע 
שיש לך את הכוח, ובעיקר את הזכות, 
לחשוף את האמת ולהוציא את הצדק לאור 
והוסיף ואמר לוי: הכי כיף זה לגלות שמידת 

ההשפעה והעזרה שלך,  
מתמחה בתחום דיני המשפחה, אשר 

 - מוגש מטעם
עו"ד קובי לוי ועו"ד קרן לוי - 

עו"ד קובי לוי רואה 
בעריכת הדין שליחות 

לחיים

רודף צדק:

1,000 הפטרים של חובות  כ-
זה הממוצע המדהים  בשנה, 
של עו"ד עמירם אלקובי וצוות 
משרד עורכי דין העומד לרשותו 
בארבעה סניפים ברחבי הארץ. 
"היו מקרים של חובות בתשעה 
מיליון שקל שהסתיימו ב-18 
אלף שקל, היו כאלו שהסתיימו 
גם באפס שקלים". איך הוא עושה 
את זה? "אני לא שוכח תמיד 
שהמטרה שלי היא לעזור לאנשים, 

והתוצאות לא מאחרות להגיע"

כ-1,000 הפטרים של חובות בשנה, זה 
הממוצע המדהים של עו"ד עמירם 
אלקובי וצוות משרד עורכי דין העומד 
לרשותו בארבעה סניפים ברחבי הארץ. 
"היו מקרים של חובות בתשעה מיליון 
שקל שהסתיימו ב-18 אלף שקל, היו 
כאלו שהסתיימו גם באפס שקלים". 
איך הוא עושה את זה? "אני לא שוכח 
תמיד שהמטרה שלי היא לעזור לאנשים, 

והתוצאות לא מאחרות להגיע"

הוא צעיר ונמרץ, בעל הספק מטורף, ובעל 
משרד עורכי דין החולש על ארבע ערים 
מצפון ועד דרום, ואת כל זה הוא עשה 
בשמונה שנות פעילות אינטנסיבית מאז 
החל לעסוק במשפטים. הכירו את עו"ד 
עמירם אלקובי מקריית אתא, בן 40 בסך 
הכול שכבר זוכה לכינוי אלוף ההפטרים 

של המדינה. 
עו"ד אלקובי נולד בנשר וכבר בצעירותו 
ניכרה יכולתו המשפטית יוצאת הדופן 
)"חברים היו מתייעצים איתי איך נחלצים 
מכל הבעיות. המורים והמפקדים בצבא 

ביקשו ממני לנסח מכתבים"(. 

חברה שסיימה לימודי משפטים, עו"ד שירן 
בכר, הפצירה בפניו שיממש את יכולותיו. 
הוא סיים את לימודים בשנת 2014 ושלוש 
שנים אחרי כבר פתח את משרד עורכי 
הדין, שכיום מונה כ-30 עובדים מהם עורכי 
דין וצוותי מנהלה, המתפרסים בארבעה 
סניפים: תל אביב, ירושלים, באר שבע 
וחיפה הממוקם בקריית אתא בדרך חיפה 

37 )מול איקאה( משם יצאה הבשורה. 
עיקר פעילות המשרדים הינה בהפטר 
מחובות ובביטול הגבלות ועיקולים, 
בניהול הסדרי חוב ובייצוג חייבים בהליכי 
פשיטות רגל והוצאה לפועל. אבל לא רק, 
בחלק מהסניפים גם מעניקים שירותים 

משפטיים שונים. 

למה בחרת בתחום חדלות הפרעון?
"אני חושב שהתחום הזה דווקא בחר בי. 
כשניגשתי ללימודי המשפטים ידעתי וזה 
גם תמיד מה שכיוונתי אליו, שאני אהיה 
תמיד בצד העוזר. זה ממש המוטו שמנחה 
אותי . אני אדם מאמין, ואני תמיד אומר 
לעצמי ולעורכי הדין במשרד, הקב"ה שם 

אותנו בכיסא הזה כדי לעזור ". 
לדברי עו"ד אלקובי, הצלחתו נובעת 
גם מהשיטה העסקית בה הוא מאמין 
שהתגלגלה מתוך רצונו לסייע לחברה: 
"בתחום חדלות הפרעון למי שמגיע אליי 
אין כסף. זה הרי ברור. אני החלטתי להיות 
'רמי לוי' של עולם המשפטים. להרוויח 
על מוצר פחות ממה שמרוויחים כולם 
ולהשיג יותר לקוחות. אז אני מרוויח 
פחות על כל תיק ממה שמקובל בשוק, 
ובמקביל אני מגדיל את מעגל הלקוחות 

והתיקים. 

תוכל לתת דוגמה לתיקים שטיפלת 
בהם?

"משרדנו עומד כרגע בממוצע על למעלה 
1,000 תיקים שנסגרו בהפטר או  מ-
בהסדר בשנה. זה סכום מטורף. והוא 
כמובן מתבצע בגלל המקצועיות הרבה 
שרכשנו בתחום והעבודה המאומצת 
של כולנו. כשאתה בא לעזור מהשמיים 
מסייעים לך. בכל אלף תיקים כאלו יש 

עשרות מקרים שהתוצאות שהתקבלו 
מפתיעות במיוחד. היה לי מקרה של 
אישה חייבת שהיו לה חובות בסדרי גודל 
של כתשעה מיליון שקלים שהסתיימו 
ב-18 אלף שקלים. היה לנו מקרה של 
חובות בסדרי גודל של רבע מיליון שקל 
שהסתיימו באפס שקלים. כל התיקים 

הללו הסתיימו ממש רק לאחרונה". 
איך אתה עושה את זה?

"אמרו לי שאני כמו שף טוב, שתמיד יוציא 
מנה טובה גם אם חסר לו את כל חומרי 
הגלם. מה שנקרא ארוחת גורמה עם מה 

שיש במקרר". 

ליצירת קשר עם עו"ד עמירם אלקובי 
משרד עו"ד עמירם אלקובי כתובת:

רחוב דרך חיפה 37 )מול איקאה( קריית 
אתא | טלפון: 0733-869999
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הכירו את אלוף ההפטרים עו"ד 
עמירם אלקובי

חובות של מיליונים נפטרים באלפי שקלים:

עו"ד עמירם אלקובי |צילום: נחום סגל
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